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Inleiding 
 
Deze rapportage is opgesteld naar aanleiding van de reacties op de presentatie van ons 
initiatief voorstel voor de nieuwbouw van een clubgebouw voor de Scouting Admiralengroep 
Uithoorn op zaterdag 20 november van 14:00 tot 16:00 uur. 
Dit initiatiefvoorstel is het resultaat van een jarenlange zoektocht naar betaalbare nieuw 
locatie in verband met de planologische ontwikkelingen van het gebied rond het huidige 
clubgebouw aan de J.A. van Seumerenlaan en de ligplaats van het wachtschip Olympus aan 
de Wilhelminakade. 
In dit rapport is geprobeerd alle ontvangen en geregistreerde reacties en vragen, positief én 
negatief zo goed mogelijk te verwoorden. Meningen worden niet tegengesproken of 
weerlegt. Onduidelijkheden over feiten en vragen naar aanleiding van het ontwerp zijn, 
zoveel als op dit moment mogelijk  is duidelijk beantwoord. 
Op de bestuurlijke gang van zaken wordt in deze rapportage niet inhoudelijk in gegaan, 
aangezien wij als vereniging en  initiatiefnemer hier in geen beslissende bevoegdheden of 
invloed hebben. 
Scouting Admiralengroep wil wel benadrukken dat zij zich in alle genomen stappen van dit 
plan en de aanleiding daartoe, altijd zo veel mogelijk coöperatief heeft opgesteld en begrip 
heeft voor de complexiteit van een dergelijke ontwikkelingen. Wij willenechter ook 
benadrukken dat de totale duur van het project er toe heeft geleid dat wij ons op dit moment 
grote  zorgen maken dat het huidige gebouw het eerder begeeft dan dat de nieuwbouw is 
gerealiseerd. 
 
 

Participanten 
 
Op basis van de locatie zijn de volgende participanten benaderd: 

• De Kinderboerderij 

• Tennisclub Uithoorn TCU 

• Speel Inn: De blokkendoos 

• Hospice Ons tweede Thuis 

• Omwonenden: 
o Marsmanlaan 
o Slauerhofflaan 
o Ter Braaklaan 
o Arthur van Schendellaan  

(Alleen de woningen direct aansluitend aan het Libelle bos) 

• Omliggende bedrijven via de Ondernemingsvereniging Uithoorn 

• Gebruikers van het Libellebos  

• Inwoners  van Uithoorn) 
 

Op basis van mogelijke samenwerking en gebruikers van de het pand zijn de volgende 
participanten benaderd: 

• Knotgroep Uithoorn 

• IVN 

• Ons Tweede Thuis groengroep 

• Ouders van de leden van Scouting Admiralengroep Uithoorn 

• Vrijwilligers van de vereniging  
 

 



 

 

 
 
 
Daarnaast zijn alle politiek partijen van Uithoorn geïnformeerd om het mogelijk te maken te 
komen tot een juiste afweging en besluit In de commissie Leven van september 2021 is door 
Scouting Admiralengroep Uithoorn een presentatie gegeven over de vereniging zelf en de 
toegevoegde waarde ervan voor de samenleving. Daarbij is ook het idee van de 
herhuisvesting van de vereniging in een nieuw clubgebouw in het Libellebos toegelicht. 

 
Media  
 
Voor het benaderen van de participanten hebben wij de volgende media ingezet 

• Facebook pagina van de vereniging 

• Website van de vereniging 

• Regionale pers: Nieuwe Meerbode 

• Radio Rick 

• Direct mailing aan:  
o Omwonenden 
o Ouders 
o Politieke partijen 
o De Kinderboerderij 
o Tennisclub Uithoorn TCU 
o  Speel Inn: De blokkendoos  
o Hospice Ons Tweede Thuis 
o Ons Tweede Thuis Groengroep 
o Omliggende bedrijven via de Ondernemingsvereniging Uithoorn 
o Knotgroep Uithoorn 
o IVN 

 

Participatie bijeenkomst  
 
In de mailing zijn de participanten uitgenodigd om hun vragen en opmerkingen met ons te 
delen op de participatie bijeenkomst op 20 november. Voor deze bijeenkomst is in en rond 
ons clubgebouw informatie verstrekt over wat Scouting is, wat we daarvoor nodig hebben en 
wat de plannen zijn. Gasten kregen de mogelijkheid de projectleiders Arjen Hansen en Ton 
Zwemmer direct aan te spreken over het plan, de vertegenwoordigers van de gemeente 
Mieke Buis, Marius Reijnen en wethouder José de Robles over de bestuurlijke uitvoering 
binnen de gemeente en diverse stafleden van de speltakken van scouting over het hoe en 
wat binnen de vereniging. 
De bezoekers is verzocht hun opmerkingen ook schriftelijk achter te laten, zodat ze ook in de 
latere fasen van het project kunnen worden geïnformeerd en hun vragen kunnen worden 
beantwoord. 

  



 

 

 

Resultaten  
 
Ondanks het feit dat in de uitnodiging was vermeld dat in verband met Covid-19 het grootste 
deel van de bijeenkomst buiten zou worden gehouden en de weersomstandigheden hiervoor 
zeker niet optimaal waren hebben er tussen de 75 en 100 mensen aanwezig. Aanwezig waren 
onder anderen: gebruikers en bezoekers van het Libellebos, inwoners van Uithoorn, 
(ex)leden van de vereniging, vertegenwoordigers van de Groengroep Uithoorn, 
omwonenden en raadsleden. Wij denken dat de opkomst een redelijk beeld heeft gegeven 
van meningen en ideeën over dit plan. 
De reacties op de bijeenkomst, via de mail en de plaatselijke pers zijn te verdelen in drie 
hoofdgroepen: 

• Opmerkingen van voorstanders 

• Argumenten tegen het plan 

• Constructieve en opbouwende opmerkingen  
 
De resultaten zijn hieronder opgesplitst in de bovenstaande verdeling en worden per item 
gevolgd door de reactie van de organisatoren die ook gedeeld is op de bijeenkomst en per 
mail zal worden gecommuniceerd met de participanten. 
Opmerkingen van voorstanders 
De makers van deze opmerkingen zagen in het plan met name een unieke mogelijkheid om 
jonge kinderen in contact te brengen met de natuur, weg te krijgen achter hun beeldscherm 
en actief buiten bezig te laten zijn. Een locatie in het Libellebos biedt daarvoor de ideale 
gelegenheid.  
De initiatieven van de vereniging om bij diverse landelijke acties actief mee te werken om 
zwerfvuil uit natuurgebieden en uit oppervlakte water te halen geeft de voorstanders het 
beeld dat Scouting actief kan mee werken aan het onderhoud van het bos. 
 
Benadrukt werd dat het hele project rond het verplaatsen van het clubgebouw  al veel te lang 
heeft geduurd. 
Binnen de groep voorstanders is het opvallend dat er veel oud leden van zowel Scouting 
Uithoorn als daarbuiten, zonder welke binding op dit moment dan ook met de vereniging, uit 
eigen ervaring hebben aangegeven hoe belangrijk  Scouting voor hun ontwikkeling is 
geweest en dat een dergelijke locatie met name belang van een schoon milieu en natuur nog 
nadrukkelijker bij de jeugd kan overbrengen. 
 
De argumenten van de voorstanders kunnen door Scouting Admiralengroep alleen maar worden 
onderstreept en is een belangrijke reden toch akkoord te gaan met het splitsen van de locatie 
van het clubgebouw en het wachtschip met de bijbehorende vloot. 
 
Argumenten tegen het plan. 
 
Deze argumenten richten zich met name tegen de het bouwen in het Libellebos. Ten eerste 
omdat hierover in het verleden verwachtingen zijn gewekt, ten tweede omdat dit ten koste 
gaat aan het bos en de begroeiing en ten derde dat bebouwing op die locatie hun 
persoonlijke beleving negatief zou beïnvloeden. 

  



 

 

 
 
 
Voor zover wij zijn geïnformeerd beperkt het standpunt rond het niet bebouwen van het 
Libellebos zich tot woningbouw. Het is aan de gemeenteraad een besluit te nemen of de bouw 
van een groen ingepast clubgebouw  van Scouting kan. 
Voor de realisatie van het clubgebouw is het uitgangspunt dat er geen bomen of struiken zullen 
worden verwijderd en dat alles zoveel als mogelijk over de bestaande infrastructuur zal worden 
aan en afgevoerd met daarbij de noodzakelijke voorzorgsmaatregelen om schade te voorkomen 
en het karakter van het Libellebos te behouden. 
De persoonlijke beleving van de bezoekers van het bos kunnen wij alleen beïnvloeden door er 
voor te zorgen dat de indeling van de locatie zoveel mogelijk opgaat in de bestaande omgeving. 
In verband hiermee is ervoor gekozen het gebouw en gebied een zo groen mogelijk uiterlijk te 
geven door de kleur van het pand, een begroeid dak , het aanbrengen van begroeiing op de 
afrastering van het terrein en het plaatsen van knotwilgen langs de sloot aan de zijde van 
weilanden. 
 
Vanuit de tegenstanders is kritiek geuit over de wijze waarop de besluitvorming plaatsvindt. 
Naar hun idee is al besloten dat Scouting in het Libellebos wordt gevestigd.  
 
In het uitvoeren van de diverse organisatorische stappen binnen dit project heeft de vereniging 
zich laten leiden door de adviseurs binnen de projectorganisatie van de gemeente. Het is de 
vereniging duidelijk dat het uiteindelijk aan de gemeenteraad is om een afweging te maken of de 
Scouting in het Libellebos gevestigd kan worden. Zij gaan daarbij dan ook van uit dat de 
gemeenteraad alle belangen in ogenschouw neemt. 
Scouting Admiralengroep ziet zichzelf als een onderdeel van een democratische omgeving. Dit 
participatie onderzoek is dan ook bedoeld de raadsleden daarbij te helpen door alle standpunten 
en belangen die haar bekent zijn te benoemen. 
 
Naast deze argumenten was een belangrijke vraag wat een waterscouting groep moet met 
een locatie zo ver van het water. 
 
Voor het Scoutingspel aan en op het water heeft de vereniging de beschikking over het 36 meter 
lange wachtschip. Dit wachtschip is met wat kleine aanpassingen geschikt voor het houden van 
de wekelijkse bijeenkomsten van de zeeverkenners (11-15 jaar) en de wilde vaart (16-18 jaar). 
De bevers (5-7 jaar) en de welpen (7-11 jaar) houden hun bijeenkomsten voornamelijk op de wal 
op rond het clubgebouw.  
Natuurlijk zou de meest optimale situatie zijn dat zich langs de Amstel een betaalbaar en 
beschikbaar terrein bevindt waarin alle wensen en eisen zouden kunnen worden gecombineerd. 
Natuurlijk is dit in de afgelopen jaren het doel geweest van de zoektocht naar een geschikte 
locatie. Door diverse redenen is dit helaas niet realiseerbaar en heeft de vereniging na lang 
overleg besloten dat het splitsen van de combinatie wachtschip / clubgebouw de beste kansen 
bied voor de toekomst van de hele vereniging. 

  



 

 

 
 
 
Constructieve opbouwende opmerkingen 
 
Deze opmerkingen varieerde van het plaatsen van zonnepanelen tot het samenwerken met 
een vereniging als het IVN. 
 
Al deze opmerkingen zijn opgenomen en zullen per stuk in de ontwerpfase worden beoordeeld 
en afhankelijk van diverse factoren al of niet worden uitgevoerd. 
 
Over de samenwerking met diverse andere organisaties kan worden gemeld dat er gesprekken 
gaande zijn met IVN over samenwerking en de organisatie van evenementen vanuit het nieuwe 
clubgebouw in het Libellebos, de groengroep van Ons Tweede Thuis om het clubgebouw te 
gebruiken als uitvalsbasis voor hun dagelijkse activiteiten voor het onderhoud aan de diverse 
locaties in en rondom Uithoorn. 
Het samenwerken met diverse andere organisaties ziet Scouting als een enorme aanvulling op de 
kansen die de locatie in het Libellebos biedt. Zowel door samenwerking met het IVN om de leden 
kennis te laten maken met de natuur en het Libellesbos op zich. Uitgangspunt voor het 
beschikbaar stellen van de locatie door Scouting aan andere gebruikers  is wel dat die gebruikers 
moeten voldoen aan de eisen die de omgeving daaraan stelt; zoals bijvoorbeeld geen 
elektronisch versterkt geluid, geen gemotoriseerd verkeer etc. 
Hieraan wordt strak de hand gehouden. 
 

 
Conclusie 
 
Het houden van de participatiebijeenkomst heeft een aantal nuttige inzichten opgeleverd 
met als belangrijkste factor dat het hele project valt of staat met de beslissing of bouwen in 
het Libellebos, maar beter gezegd op een weiland in het bos al of niet acceptabel is en of de 
nadelen daarvan opwegen tegen de vele voordelen voor een groeiende jeugdvereniging die 
in alles aansluit op waar de gemeente voor staat; een op elkaar betrokken gemeenschap 
waar jongeren kansen krijgen zich te ontwikkelen 
Duidelijk voor Scouting Admiralengroep is dat de argumenten tegen de nieuwbouw niet 
opwegen tegen de voordelen. Scouting heeft ook op landelijk niveau de natuur hoog in het 
vaandel staan en leert jongeren daar met respect mee omgaan. 


